






Important Notice
All statements, technical information, and recommendations related
to 3M’s products are based on information believed to be reliable,
but the accuracy or completeness is not guaranteed.  Before using
this product, you must evaluate it and determine if it is suitable for
your intended application. You assume all risks and liability
associated with such use.  Any statements related to the product
which are not contained in 3M’s current publications, or any
contrary statements contained on your purchase order shall have
no force or effect unless expressly agreed upon, in writing, by an
authorized officer of 3M.

Warranty; Limited Remedy; Limited Liability. 
This product will be free from defects in material and manufacture
for a period of 1 year from the date of purchase.  3M MAKES NO
OTHER WARRANTIES INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, ANY
IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR
A PARTICULAR PURPOSE. If this product is defective within the
warranty period stated above, your exclusive remedy shall be, at
3M’s option, to replace or repair the 3M product or refund the
purchase price of the 3M product. Except where prohibited by
law, 3M will not be liable for any loss or damage arising from
this 3M product, whether direct, indirect, special, incidental or
consequential regardless of the legal theory asserted.
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Мы молодая и активно развивающаяся компания в области  поставок 

электронных компонентов. Мы поставляем  электронные  компоненты  

отечественного и импортного производства напрямую от производителей и с 

крупнейших складов мира. 

Благодаря сотрудничеству с мировыми поставщиками мы осуществляем 

комплексные и плановые поставки   широчайшего   спектра электронных 

компонентов. 

Собственная  эффективная  логистика и склад в обеспечивает надежную 

поставку продукции в точно указанные сроки по всей России. 

Мы осуществляем  техническую поддержку нашим клиентам и 

предпродажную проверку качества продукции. На  все поставляемые продукты 

мы предоставляем  гарантию . 

Осуществляем поставки продукции под контролем ВП МО РФ на 

предприятия военно-промышленного комплекса  России , а также работаем в 

рамках 275 ФЗ с открытием отдельных счетов в уполномоченном банке. Система 

менеджмента качества компании соответствует требованиям ГОСТ ISO 9001.  

Минимальные сроки поставки, гибкие цены, неограниченный 

ассортимент  и индивидуальный подход к клиентам являются основой для 

выстраивания долгосрочного и эффективного сотрудничества с предприятиями 

радиоэлектронной промышленности, предприятиями  ВПК и научно-

исследовательскими  институтами России. 

С нами вы становитесь  еще успешнее! 

 

 

 

 

 

Наши контакты: 

Телефон: +7 812 627 14 35 

Электронная почта: sales@st-electron.ru 

Адрес: 198099, Санкт-Петербург,  

Промышленная ул, дом № 19, литера Н,  

помещение 100-Н Офис 331 

mailto:sales@st-electron.ru

